
 

                     Bedre sent end aldrig 

For en god orden skyld, vil jeg rette en lille misforståelse i Jens Ravn læserbrev den 1/3, hvor det fremstår, 

som om jeg klandrer forvaltningen og embedsapparatet i kommunen i mit læserbrev 19/2. Det kunne jeg 

aldrig drømme om at gøre i et læserbrev. Hvis der er behov for en dialog, så foretrækker jeg at gå direkte til 

de personer, det drejer sig om. Det er nu engang sådan, at de beslutninger der bliver taget i byrådet, det er 

altid politikernes ansvar. 

 Det var en stor overraskelse, at de fleste partier på byrådsmødet i aftes var enige om, at skoleområdet 

lider, og at det skal vi have gjort noget ved. Jeg blev glad men sad med en stille undren over, hvorfor det 

først er nu, man indser det. Jeg funderede så lidt over, hvorfor der mon ikke kunne skabes flertal for det 

forslag, Venstres gruppe kom med sidste sommer om at tilgodese skoleområdet med ca. 20 mio. kr.  Og 

videre undrede jeg mig over, hvordan man kunne komme i tanke om på nuværende tidspunkt at belaste 

den betrængte kommunekasse med nye driftsudgifter på flere mio. kr., når nu de kunne bruges på 

skolerne, som Venstres gruppe foreslog ved anden behandling af budgettet? 

Men bedre sent end aldrig og der er bestemt grund til at glæde sig over den enighed, der lige pludselig er 

kommet om, at et samlet byråd bliver nødt til at revurdere de betingelser, skolevæsenet har i Viborg 

Kommune. 

   Venlig hilsen 
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